
1 
 

 

PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din 

data de 21 ianuarie 2021, ora 16
30 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 21 ianuarie 2021, ȋn şedinţă extraordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 39/15.01.2021, completată prin dispoziţia primarului nr. 

42/19.01.2021. 

Şedinţa extraordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri 

Rapciuc Bogdan Gheorghe şi Bereş Adrian- Petre. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Anton Marian-Valentin. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon 

Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela – şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-consilier R.C.L.M.P.A. şi mass-media. 

 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

1. Proiectul de hotarare nr. 1 privind actualizarea devizului general şi a indicatorilor tehnico-

economici aferenţi obiectivului de investiţie “Construire ansamblu de locuinţe sociale şi modernizare Strada 

Cocorilor în Municipiul Medgidia, Judeţul Constanţa” – etapa PTh şi asigurarea surselor de finanţare. 

 

2.  Proiectul de hotarare nr. 2 privind realizarea proiectului “Achiziţie echipamente IT pentru unităţile 

de învăţământ din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” şi asigurarea surselor de finanţare. 

 

3. Proiectul de hotarare nr. 3 privind actualizarea devizului general şi a indicatorilor tehnico-

economici aferenţi obiectivului de investiţie “Amenajare Parc IMUM în Municipiul Medgidia, Judeţul 

Constanţa” – faza P.TH.. 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 12 privind actualizarea devizului general, a indicatorilor tehnico-

economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru obiectivul de investiţie “Reabilitarea, 

modernizarea şi dotarea Grădiniţei Nr. 8 din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” – faza P.TH.. 

 

5. Proiectul de hotarare nr. 13 privind actualizarea devizului general, a indicatorilor tehnico-

economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru obiectivul de investiţie “Reabilitarea, 

modernizarea şi dotarea Grădiniţei Nr. 3 din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” – faza P.TH.. 

 

6. Proiectul de hotarare nr. 14 privind actualizarea devizului general, a indicatorilor tehnico-

economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru obiectivul de investiţie “Reabilitarea, 

modernizarea şi dotarea Grădiniţei Valea Dacilor din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” – faza P.TH.. 
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Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 1) privind actualizarea devizului 

general şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului de investiţie “Construire ansamblu de locuinţe 

sociale şi modernizare Strada Cocorilor în Municipiul Medgidia, Judeţul Constanţa” – etapa PTh şi asigurarea 

surselor de finanţare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Proiectul cuprinde referatul de aprobare, proiectul de hotărâre, raportul de 

specialitate şi avizul comisiei de specialitate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aş avea o menţiune de făcut. Se pot face discuţii, nu?  

Dl. preşedinte de şedinţă: Sigur. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Legat de primul proiect, cel de construirea locuinţelor sociale, 

am observat în materialul de şedinţă ca avem un deviz de 40 363 151,20 RON, TVA inclus. Am observat şi am 

analizat şi devizul pe cheltuielile neeligibile şi, în schimb, am remarcat faptul că nu este menţionat devizul 

anterior. Creşterile pe neeligibil am observat că au ajuns până la 17 milioane, deci 170 miliarde din bugetul 

local şi întrebarea mea era concret, cu cât s-a modificat faţă de devizul anterior? Nu este menţionat. Poate ar fi 

bine de ştiut. 

Dl. primar Valentin Vrabie: A fost actualizat, nu contează cu cât. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sunt 170 miliarde, e o valoare destul de ... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt 17 milioane, 170 miliarde e altceva. 17 milioane, domnul Moşescu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E aceeaşi cifră.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu e aceeaşi. 17 milioane lei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: 170 miliarde de lei vechi, ar fi bine să ştim concret care sunt 

valorile care au fost modificate faţă de devizul anterior. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu trebuie să ştiţi lucrul ăsta. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, dacă se poate face această menţiune, ar fi 

bine de stiut. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul preşedinte, vreau şi eu să vă enunţ un articol din Codul 

administrativ: domnul primar trebuie să răspundă întrebărilor noastre, dacă nu poate să o facă acum, o face la 

şedinţa următoare, dar este obligat să răspundă. Si să nu ne înjosească şi să ne umilească sau să nu spună că nu 

trebuie să ştim. Dovadă că acum trebuie să mergem la Parchet să dăm cu subsemnatul de la presupusele 

delapidări care sunt consemnate în raportul Curţii de Conturi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Daţi cu subsemnatul doar pentru că dumneavoastră aţi făcut reclamaţii. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu am făcut eu. O să vedeţi cine le-a făcut când o să vă duceţi şi o 

să daţi dumneavoastră cu subsemnatul. Eu pentru ce am făcut, v-am spus că am făcut. Eu nu ascund lucruri, 

cum le ascundeţi dumneavoastră. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am adresat o întrebare politicoasă şi o cerinţă de fapt de 

transparenţă. Pe ce se cheltuie cei 170 miliarde, care sunt diferenţele faţă de devizul anterior, am citit devizul pe 

neeligibil, dar concret, e o chestiune simplă de transparenţă. Care sunt modificările faţă de devizul anterior? E o 

întrebare simplă, politicoasă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: S-a consemnat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 1 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi “pentru”. 

 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 2) privind realizarea proiectului 

“Achiziţie echipamente IT pentru unităţile de învăţământ din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” şi 

asigurarea surselor de finanţare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Proiectul cuprinde referatul de aprobare, proiectul de hotărâre, raportul de 

specialitate şi avizul comisiei de specialitate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Putem face menţiuni şi legate de acest proiect? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sigur. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Inainte de a trece la vot aş avea o întrebare pentru că am 

parcurs linia de finanţare pe care urmează să se depună proiectul. Cel puţin e un proiect bun, 10 milioane lei 

pentru tablete, într-adevăr copiii din Medgidia au nevoie de instrumente pentru a avea accesibilitate la 
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învăţământ. E un proiect foarte bun, mă bucur că într-un final Medgidia accesează această linie de finanţare şi 

depune pentru un proiect de asemenea.... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Acum s-a deschis. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Este deschis din noiembrie. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Da, dar este în perioada în care se depune. Nu putea să depună anul trecut. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E deschisă din noiembrie linia de finanţare. Ideea este că în 

decursul primelor 3 zile de la depunerea proiectului, linia de finanţare a avut un grad de acoperire pe bugetul 

alocat depăşit, deci am depăsit bugetul alocat. Au fost depuse 547 de proiecte în valoare totală eligibilă .. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu are legătură cu proiectul, cu documentaţia pe care o aprobaţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Era o menţiune a faptului ca e un pic cam târziu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu e cazul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, eu adresez o întrebare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Trebuie să vorbiţi la subiect. Vorbim de proiectul respectiv. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dacă mă lăsaţi să întreb, pot să discut la subiect. Domnul 

preşedinte, pot să adresez întrebarea? Aş vrea să avem un dialog. Dumneavoastră conduceţi şedinţa. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu avem dialoguri aici, domnul consilier. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar ce avem, domnul primar? 

Dl. primar Valentin Vrabie: De adresat întrebări sau de completat. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Asta făcea, adresa o întrebare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce treabă are una cu alta? Direct, ce este în neregulă la proiectul acesta? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu aş vrea să eliminăm partea de circ, a fost...Haideţi să 

discutăm concret pe muncă, pe proiecte. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Proiectele se discută şi se construiesc înainte. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, fără circ, dacă se poate. Concret, am 

observat valoarea totală a proiectului 10 517 481 ron. Intrebarea este: pe cheltuiala neeligibilă, cei 160 000 ron, 

pentru că nu am văzut un deviz al neeligibilului, aşa cum am menţionat în proiectul anterior, deci nu există o 

transparenţă a acestor cheltuieli, sunt 160 000 ron, adică un miliard şase sute şi nu ştim concret pe ce se duc acei 

bani. Dacă se poate pe moment, acum să ne spună cineva, să ne informeze pe ce se duc 160 miliarde? Nu există 

mentiune în documentaţie. 

Dl. primar Valentin Vrabie:Nu trebuie să depună explicaţia asta în documentaţie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu cred ca pentru 160 miliarde e bine să avem. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Care 160 miliarde? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sunt 160 000 ron, un miliard şase sute. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ai zis 160 miliarde. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Un  miliard şase sute, nu e o problemă. Eu zic că ar fi bine să 

ştim pe ce se duc aceşti bani. E o întrebare simplă şi la obiect. Se poate să ne răspundă cineva? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu se poate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Un miliard şase sute sunt bani destul de mulţi pentru plătitorii 

de taxe şi impozite. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am notat. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Deci, nu avem răspuns pe moment? 

Dl. primar Valentin Vrabie: In documentaţia pusă la mapă.... 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnule preşedinte, e un miliard şase sute. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar ce este asta? Ne daţi lecţii? 

Dl. consilier Menan Samir: Dumneavoastră în calitate de city manager aţi lucrat la proiecte în anii 

trecuţi...Pe ce se duceau banii? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Devizele neeligibile erau menţionate, aşa cum am spus şi în 

proiectul anterior. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu a lucrat niciodată la proiecte, domnul consilier, n-a întocmit în viaţa 

lui un proiect. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, îmi permiteţi să îi răspund domnului 

consilier? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 2 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi “pentru”. 

 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 3) privind actualizarea devizului 

general şi a indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului de investiţie “Amenajare Parc IMUM în 

Municipiul Medgidia, Judeţul Constanţa” – faza P.TH. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Proiectul cuprinde referatul de aprobare, proiectul de hotărâre, raportul de 

specialitate şi avizul favorabil al comisiei de specialitate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In mandatul trecut acest teren a fost achiziţionat fără acordul 

Comitetului creditorilor. Comitetul creditorilor nu a încheiat un proces-verbal pentru a fi de acord cu achiziţia 

acestui teren de către Primăria Medgidia. Mai mult decât atât, Comitetul creditorilor din partea lichidatorului, 

lichidatorul trebuia să împartă suma încasată din vânzarea activelor către creditorii care erau înscrişi la masa 

credală. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce legătură are cu proiectul de hotărâre? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este la subiect. Este un istoric al terenului. Ca să cunoască colegii 

consilieri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Noi suntem proprietari. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul preşedinte, îmi daţi voie să îmi duc la bun sfârşit? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Chiar nu puteţi să interveniţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Această achiziţie s-a făcut din punct de vedere al legii, ilegal. 

Vreau să ştiu dacă contractul de achiziţie al terenului are aviz de legalitate. Asta este prima întrebare. Este o 

întrebare foarte bine pusă, să ştiţi şi a doua întrebare este legată de valoarea investiţiei care este de un milion 

jumătate de euro, 1 milion cinci sute de mii de euro aproximativ, care este sursa de finanţare? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Bugetul local, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In bugetul local dumneavoastră la momentul ăsta aveţi datorii la 

momentul ăsta de aproape 60 milioane de lei, adică şase sute miliarde lei vechi şi nu aveţi cum să acoperiţi. 

Voiam să vă întreb dacă aveţi o altă sursă de finanţare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu e treaba dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da,este treaba noastră. De aceea suntem chemaţi la Parchet. 

Pentru că avem atribuţii. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunteţi chemaţi pentru că sunteţi nişte reclamangii, l-aţi reclamat şi pe 

Iordache, l-aţi băgat în mormânt şi pe mine continuaţi să mă terorizaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să te chem în Instanţă pentru că jigneşti şi pentru că spui 

neadevăruri la adresa mea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: L-aţi băgat în mormânt pe Iordache, vreţi să mă băgaţi şi pe mine. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu nu te-am reclamat pe aceste subiecte. Domnul preşedinte, 

spuneţi-i să nu mă jignească. Sunt în mandatul atribuţiilor mele.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Haideţi, că nu e frumos! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: O rugăminte, vă rog, se poate să nu avem circ în şedinţă? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Spuneţi-i să nu jignească. Eu pun întrebări temeinice care ne sunt 

de folos tuturor. Deci, două întrebări: contractul de achiziţie al terenului are aviz de legalitate şi sursa de 

finanţare cum este acoperită? Voiam să fiu clară, să se audă la înregistrare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, nu ştiu dacă s-a răspuns la întrebările 

anterioare, dar am nişte întrebări tehnice, la obiect pentru că văd că este o lipsă de interes pe sume destul de 

mari. Eu vreau să aduc în discuţie să nu se spună că nu s-a ştiut. In devizul proiectului am observat că, deşi e pe 

bugetul local, la capitolul consultanţă avem consultanţă în management şi, mai ales, consultanţă în achiziţii, 

avem 35 700 ron la primul capitol si ulterior, la al doilea, cel de consultanţă în achiziţii, 23 800 ron. Din 

moment ce, aşa cum s-a menţionat şi anterior şi s-a spus că este ca sursă de finanţare bugetul local, care este 

rolul concret al consultanţei în management? Nu avem rapoarte de progres, nu avem cereri de plată, nu avem 
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cereri de rambursare, nu avem documentaţii. Pe ce vor fi plătiţi aceşti bani din moment ce nu avem acele 

documentaţii? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă aţi spus pe consultanţă, pe consultanţă se vor duce. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Intrebarea mea era întrucât nu există proiecte de finanţare din 

bugetul local care să aibă şi consultanţă, din moment ce nu se depun pe surse de finanţare externe. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Inseamnă că nu se cheltuiesc pe consultanţă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sunt nişte bani puşi acolo degeaba? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am şi eu o întrebare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Astept răspunsul la întrebare. Aş vrea totuşi să primim un 

răspuns la întrebări, sunt sume destul de mari. Mă adresez preşedintelui de şedinta. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Să vă răspundă preşedintele de şedinţa? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Poate puteţi să răspundeţi dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunteţi obligat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu mă băgaţi şi la puşcărie? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunteţi obligat pe lege. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, nu mai lăsăm pe nimeni să se plângă în 

şedinţă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul Moşescu, la mapă aveţi toate documentele. Dacă aţi citi toate 

documentele puse la mapă... 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Le-am parcurs, nu sunt menţionate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Acestea sunt documentele. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Este lipsă de transparenţă pe aceste sume. 

Dl. primar Valentin Vrabie: De ce? Nu aţi văzut documentele toate? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu au ce să livreze aceste firme. 

Dl. primar Valentin Vrabie:Nu e treaba dumneavoastră asta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Spunem şi noi la Parchet că nu este treaba noastră. Primarul spune 

că nu este treaba noastră. 

Dl. primar Valentin Vrabie: E treaba ordonatorului de credite pentru că el face achiziţiile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu fac aceste menţiuni pentru că ele pot fi nişte cheltuieli 

ilegale. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Vă duceţi cu toţii şi iar reclamaţi la Parchet. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul preşedinte, dacă mai sunt o dată jignită, să ştiţi că nu 

ştiu...Este absolut inacceptabil. Aveţi obligaţii conform Codului administrativ să conduceţi şedinţa. 

Dl. preşedinte de şedinţă: S-a notat. Haideţi să votăm. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Dar cum treceţi la vot? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aştept un răspuns. La primul proiect nu s-a dat un răspuns, la 

al doilea proiect, pe sume importante, nu s-a dat un răspuns. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aveţi la mapă toate documentele. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu sunt la mapă. Domnul preşedinte, dacă domnul primar nu 

citeşte materialalele de şedinţă nu e problema noastră. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul Moşescu, dar vă daţi important şi aroganţa asta v-a distrus. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Fără scandal. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu aţi făcut nimic în viaţa dumneavoastră, ati trăit ca un parazit. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Terminaţi cu panarama asta, domnul primar!  

Dl. primar Valentin Vrabie: Daţi indicaţii. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnule preşedinte, eu vreau doar nişte răspunsuri concrete. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Discutăm lucruri serioase despre bani publici. Dacă dumneavoastră nu 

vă pasă, nouă ne pasă, domnul doctor. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eşti un parazit! 
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Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Si tu eşti un tepar şi îţi dovedesc cu documente că eşti ţepar. Ai ţepuit 

toate firmele din Medgidia. Inclusiv ăştia cu beculeţele au 4 ani de când nu şi-au primit banii. Avem şi aici un 

coleg, ca să nu dau numele, care nu şi-a primit banii, colegul dumneavoastră de partid. Aşa ca mai uşor cu 

jignirile, că avem multe de spus. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 3 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi “pentru” şi 

2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-Elvis). 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se consemneze faptul că noi, consilierii USR-PLUS am 

votat pentru acest proiect, nu suntem împotrivă, dar nu se poate să nu avem transparenţă pe cheltuieli. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Puteţi să răspundeţi dacă contractul are aviz de legalitate? 

Contractul de achiziţie al terenului, vă rog frumos, domnul primar? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu pot să vă răspund. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Foarte bine. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 12) privind actualizarea 

devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiţie “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei Nr. 8 din municipiul Medgidia, judeţul 

Constanţa” – faza P.TH.. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt nişte discuţii, vrem să întrebăm. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Intrebaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: S-a mărit valoarea neeligibilă, din bugetul local, pentru toate aceste 

grădiniţe, în condiţiile în care licitaţia deja s-a făcut la o valoare. Acolo, în autorizaţia de construcţie motivarea 

pe care o avem acum în raportul de specialitate era inclus. Nu văd acum de ce se măreşte din nou valoarea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Licitaţia nu a avut loc pentru lucrările acestea. Urmează. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Licitaţia iniţială, domnul primar. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Licitaţia iniţială a avut şi avizul ISU pentru care acum invocaţi 

sumele respective.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu invoc eu, invocă ISU. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acum a mărit din nou valoarea? Intrebăm. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Licitaţia va avea loc după ce se aprobă indicatorii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi avut 2 licitaţii, asta e a 3-a. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt lucrări separate. 

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Motivul este acelaşi, cel pe care l-aţi avut şi iniţial. Acum de ce 

măriţi din nou valoarea? Asta e întrebarea. Nu trebuie să ştim nici asta? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar scrie în materialele de şedinţă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ceea ce motivaţi, aţi motivat şi în a doua mărire şi în prima mărire. 

Acelaşi motiv, mereu acelaşi motiv? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt fundamentate, sunt explicate acolo. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi văzut în raportul Curţii de Conturi ce a spus? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am văzut. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 12 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi “pentru” 

şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-Elvis). 

 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 13) privind actualizarea 

devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 

obiectivul de investiţie “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei Nr. 3 din municipiul Medgidia, judeţul 

Constanţa” – faza P.TH. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 13 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi “pentru” 

şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-Elvis). 

 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotărâre nr. 14) privind actualizarea 

devizului general, a indicatorilor tehnico-economici şi asigurarea cofinanţării de la bugetul local pentru 
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obiectivul de investiţie “Reabilitarea, modernizarea şi dotarea Grădiniţei Valea Dacilor din municipiul 

Medgidia, judeţul Constanţa” – faza P.TH.. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, am o întrebare legat de proiectul nostru. 

Chiar nimeni de aici nu s-a întrebat care sunt modificările? Chiar nimeni de aici din sală nu se întreabă ce 

anume se modifică? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Adică toţi sunt proşti de aici, tu eşti deştept, domnul Moşescu? Chiar 

jigniţi pe toată lumea? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 14 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi “pentru” 

şi 2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa şi Radu Sorin-Elvis). 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul Anton Marian-Valentin declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 21.01.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Marian-Valentin Anton 
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